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§ 1 Dnr 2020-000198 - 714 

Resultat förskola 
Verksamhetschefen för förskolan Annika Gabrielsson presenterar förskolans 
resultat för 2020 och verksamhetsarbete med värdegrund och 
framgångsfaktorer. Förskolans motto är Hålla i, hålla ut, hålla fast, hålla om, 
hålla kvar och hålla mot. De största utmaningarna är stora barngrupper och 
antal barn per personal och arbetet behöver fortgå med utegårdar, rekrytering 
av förskolelärare och likvärdig utbildning. Året har präglats av pandemin med 
förstärkta hygienrutiner och ett aktiv arbete att få familjer att våga låta sina barn 
komma till förskolan.  

Annika ger även en återrapport gällande förskolans lokaler och berättar att den 
tidigare beslutade familjecentralen med öppna förskolan kommer att starta den 
1 september.  

 

 

Ordförande tackar för informationen.  

  

     

     

 

 

Protokoll nämnd februari (Signerat) Sida 4 av 17



 

Lärandenämnden 

PROTOKOLL 
Sida 

5(16) 
Sammanträdesdatum 

2021-02-25 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 2 Dnr 2021-000028 - 612 

Resultat gymnasieskolan  
Verksamhetschefen för gymnasieskolan Urban Wickman och 
kvalitetssamordnare Mona Lindvall Eriksson presenterar resultatet för 
gymnasieskolan och gymnasiesärskolan för 2020. En snabb omställning till 
fjärrundervisning i mars 2020 satte verksamheten och takten för digitalisering 
på prov, och det gick över förväntan. Idag är en tredjedel av eleverna på plats i 
skolan i taget. På grund av pandemin har inga fysiska internationella utbyten 
kunnat ske under året. Gällande eleverna på gymnasiesärskola har utbildningen 
skett på plats under året och även elever som ska ha gått ut erbjuds aktiviteter 
eftersom det är svårt att hitta annan sysselsättning på grund av pandemin.  

Efter en dom bedömde Skolverket att de inte fick offentliggöra siffror och årets 
analyser bygger på siffror från Rådet för främjande av kommunala analyser. 
Fortsatt höga resultat när det gäller att eleverna tar examen inom fyra år. 
Utmaningarna ligger i att flickors resultat sjunker och fortsatt lägre betygsnivåer 
i jämförelse med andra. Arbetet fortgår med att främja en pluggkultur.  

Skolan bedriver ett aktivt hållbarhetsarbete på alla nivåer.  

 

Urban presenterar också hur sökningar ser ut inför läsåret 2021/2022.  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 3 Dnr 2021-000029 - 624 

Information om den centrala elevhälsan  
Verksamhetschefen för den centrala elevhälsan Jonas Stens presenterar den 
centrala elevhälsans verksamhet i relationen till den lokala elevhälsan som finns 
ute på varje enhet.   

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 4 Dnr 2020-000196 - 611 

Resultat grundskolan, grundsärskolan och fritidshem  
Verksamhetschefen för grundskolan Ulf Carlsson och kvalitetssamordnare 
Mona Lindvall Eriksson presenterar resultatet för grund- och grundsärskolan 
för 2020. I lågstadiet har inga ämnesprov genomfört på grund av pandemin. 
Enligt kommunens egna tidiga kartläggningar så har resultat i matematik 
förbättrats och eleverna ligger på en stabil nivå i svenska. I årskurs 6 har 
andelen elever med betyg i alla ämnen minskat.  

Skillnaden mellan pojkars och flickors resultat i årskurs 9 har ökat jämfört med 
2019 genom att flickorna förbättrat sitt resultat. Flickorna ligger över rikets 
resultat när det gäller fullständigt betyg och behörighet till gymnasiet. Både 
flickor och pojkar ligger betydligt under rikets resultat för genomsnittligt 
meritvärde. Ulf och Mona presenterar vidare resultaten för fritidshem och 
grundsärskolan.   

 

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 5 Dnr 2020-000130 - 631 

Uppdrag gällande ersättningslokaler för Håsta skola 

Lärandenämnden beslutar 
att uppdra åt förvaltningen att i samverkan med Tekniska förvaltningen arbeta 
vidare med de olika alternativ till lösningar för Håsta skola som presenteras i 
utredningen.  

att förvaltningen vid arbetsutskottet i juni 2021 presenterar ett förslag på vilket 
alternativ man förordar lärandenämnden att gå vidare med.  

att alternativet att nyttja den detaljplanerade tomten vid Västra skolan för 
Håstaskolans elever kompletteras i den översiktliga sammanställningen av 
kostnader för alternativa lösningar.  

     

Sammanfattning 
Lokalsamordnare Anne-Li Marander presenterar utredningen gällande skolor på 
västra stadsdelen.  

Skolan har en del brister i lokaler och utemiljö och är trångbodd. 
Trångboddheten har lösts med en modul med ett tillfälligt bygglov. En mer 
varaktig lösning är att eftersträva. 

Den 10 september 2020 beslutade lärandenämnden att ge lärandeförvaltningen i 
uppdrag att tillsätta en utredning för att synliggöra möjliga alternativ till 
nuvarande byggnad.  

Utredningen är genomförd och den har skickats till lärandenämndens 
ledamöter. Den kommer att presenteras av utredaren vid lärandenämndens 
sammanträde den 25 februari 2021.  

Beslutsgång 
Siv Cavallin (V) yrkar på att beslutet ska kompletteras med att alternativet att 
nyttja den detaljplanerade tomten vid Västra skolan för Håstaskolans elever 
kompletteras i den översiktliga sammanställningen av kostnader för alternativa 
lösningar.  

Stina Åström Jonsson (C) yrkar bifall till Sivs förslag.  

Jim Svensk Larm (S) yrkar bifall till Sivs förslag.  

 

Jim Svensk Larm (S) yrkar på att ändra från att uppdraget ska återrapporteras 
till arbetsutskottet i juni istället för i maj.  
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet 2021-02-10 

Tjänstutlåtande - fortsatt uppdrag Håsta skola 

Utredning Håsta skola 2020 
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§ 6 Dnr 2019-000029 - 000 

Förvaltningen informerar 
t.f förvaltningschef Marina Nord-Öberg svarar på frågor som ställts i samband 
med kommunstyrelsens senaste sammanträde gällande pandemin och hur 
förvaltningen förebygger smittspridning i högstadiet och på Bromangymnasiet. 
Svaren ska återrapporteras till kommunstyrelsen.  

 

Gällande högstadium och gymnasieskolorna undrar vi hur smittspridningen 
förebyggs?  

Mycket tid och energi går till detta arbete vilket tar resurser från 
huvuduppdraget lärande.  

Vi följer Folkhälsomyndighetens, smittskyddet inom region Gävleborg och vår 
egen krislednings riktlinjer. Nedan följer ett axplock av åtgärder som vidtagits:  

Vi arbetar med att hålla avstånd och vidtar åtgärder utifrån beslutade 
riskbedömningar där det uppstår svårigheter 

Vi uppmanar till god handhygien och tillhandahåller handsprit som ska vara 
lättillgängligt för alla 

Tät kontakt med krisledningen i svåra överväganden eller frågeställningar samt i 
frågor som kräver övergripande beslut 

Information till vårdnadshavare och elever om utvecklingen, smittläget, beslut 
och verksamhetsfrågor 

Vi arbetar med elevernas förståelse av det allvarliga läget och varför vi vuxna 
agerar som vi gör 

Speciella schemaläggningar upprättas för att undvika trängsel vid t.ex. 
matsituationen, raster 

Lärare är alltid beredda på snabb omställning till fjärrundervisning, upprättar 
dubbla planeringar kontinuerligt 

På gymnasiet är färre elever på plats på skolan och fjärrundervisning har 
bedrivits under en store del av året.  

Hur ställer sig fackförbunden som är knutna till skolorna gällande ev. risk för 
smittspridning? 

Facken samarbetar med arbetsgivaren i frågan och vi hjälper varandra vilket 
visat sig välfungerande. Återkommande riskbedömningar med åtgärder och 
veckovisa uppföljningar tillsammans med skyddsombuden.  
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Marina informerar vidare om fjärrundervisning för årskurs 7-9 på grund av 
pandemin. Simundervisningen har kommit igång igen efter tidigare uppehåll. 
Otroligt bra samarbete med kostenheten och elever har erbjudits att hämta 
matlådor på alla F-6 skolor.  

Rekryteringen av en ny förvaltningschef har påbörjats då politiken inte valt att 
förlänga nuvarande förvaltningschef Ingela Rauhala. Marina kommer att 
fortsätta som tillförordnad förvaltningschef till den 30 april. Kommunchef 
Bengt Friberg kommer att gå in i förvaltningschefens ställe fram till dess att en 
ny förvaltningschef är på plats. Verksamhetscheferna kommer att få ett utökat 
uppdrag under tiden. Ingela Rauhala kommer att ha en tjänst på 
kommunledningsförvaltningen när hon är åter från sin sjukskrivning.  

I mitten av mars är det bokslutsberedning och i april är det budgetberedning 
inför 2022. Nämnden kommer att fatta beslut om investeringsprioriteringar vid 
nämndssammanträdet i april.      

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen  
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§ 7 Dnr 2020-000005 - 000 

Meddelande till nämnden 
     

Beslut från Folkhälsomyndigheten, dnr 01499-2020, 2020-12-03 

Rekommendation om delvis stängning och övergång till fjärr- eller 
distansundervisning i gymnasieskolan  

 

Protokollsutdrag från byggnadsnämnden § 92, 2020-12-07 

Detaljplan för fastigheten HELENEDAL 2:4 (förskola) i Hudiksvalls kommun  

 

Protokollsutdrag från byggnadsnämnden § 102, 2020-12-07 

Detaljplan för fastigheterna EDE 7:5 och EDE 7:58 

 

Protokollsutdrag från krisledningsnämnden § 17, 2020-12-11 

Övertagande av nämndernas verksamhetsområde  

 

Protokollsutdrag från krisledningsnämnden § 18, 2020-12-11 

Ändrade delegationer i krisledningsnämnden  

 

Brev från Svenska Covidföreningen, december 2020 

 

Begäran om yttrande från Skolinspektionen med anledning av anmälan av Ede 
skola i Hudiksvalls kommun, dnr SI 2020:8702, 2020-12-21 

 

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige § 160, 2020-12-21  

Begäran om entledigande från uppdrag som ersättare i lärandenämnden; Peter 
Andersson (M) 

 

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige § 166, 2020-12-21  

Begäran om entledigande från uppdrag som ersättare i lärandenämnden; 
Andreas Holmberg (L) 
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Protokollsutdrag från krisledningsnämndens arbetsutskott § 16, 2021-01-21 

Biblioteksplan 2021-2024 

 

Protokollsutdrag från krisledningsnämndens arbetsutskott § 19, 2021-01-21 

Rekrytering av förvaltningschef  

 

Protokollsutdrag från krisledningsnämndens arbetsutskott § 23, 2021-01-21 

Biträdande förvaltningschef i lärandeförvaltningen  

 

Beslut från Skolverket, dnr 2021:283, 2021-01-28 

Tillfällig förstärkning av statligt stöd till skolväsendet 2021 ”Skolmiljarden”  

 

Protokollsutdrag från kommunstyrelsen § 18, 2021-02-09 

Frågor gällande smittspridning på säbo, hemtjänst och skola  

 

Ordförandebeslut 2021-01-29, krisledningsnämnden  

Avslut av stabsläget för krisledningsnämnden och återgång till normalläge  

 

Protokoll från arbetsutskottet 2021-02-10 

 

Samrådsunderrättelse gällande detaljplan för Ede 7:5 och Ede 7:58 i Hudiksvalls 
kommun, dnr PLAN.2019.19 

 

Granskningsunderrättelse detaljplan för del av Helenedal 2:4 i Hudiksvalls 
kommun, dnr PLAN.2018.2 

 

Meddelanden läggs till handlingarna.  
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§ 8 Dnr 2020-000003 - 002 

Återrapport delegationsbeslut 

Lärandenämnden beslutar 
att lärandenämnden godkänner redovisningen av fattade delegationsbeslut 1-67.  

 
     

Sammanfattning 
Lärandenämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer. Dessa beslut rapporteras enligt särskild 
delegeringsblankett till lärandenämnden. Redovisningen innebär inte att 
nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla 
beslutanderätt.  

     

Beslutsunderlag 
Tjänstutlåtande återrapporterade delegationsbeslut 
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§ 9 Dnr 3139 

Återrapport verksamhetsbesök 
Jim Svensk Larm (S) rapporterar om ett möte inför den stundande 
certifieringen av Bromangymnasiets fordon- och transportprogram som 
Motorbranschcollege. Arbetet i övriga länet har stannat av så det är glädjande 
att Hudiksvall snart är i hamn.  
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§ 10 Dnr 2019-000023 - 000 

Korta frågor  
Kort fråga från Jim Svensk Larm (S):  

Under förra året meddelades att förskolans personal skulle få nya 
utomhuskläder. Efter diskussioner med personal på en förskola och med facket 
har jag fått information om att inköpen inte gått klockrent. Byte av leverantör 
uppges ha gjort att personal fick annan modell av kläder än de provat ut storlek 
på, vilket medfört att kläderna exempelvis varit för stora. Istället för att få 
lämna tillbaka kläderna och få byta till ny storlek så ska personalen ha fått ut ett 
skärp att använda till byxorna. 

Stämmer detta och hur planerar förvaltningen för att ordna så att det inte sker 
igen och att de som nu drabbats av det får kläder som passar? 

 

Verksamhetschefen för förskolan Annika Gabrielsson svarar att fel modell har 
skickats ut av leverantören och byxorna ska skickas tillbaka till leverantörer. Ny 
beställning kan ske till hösten av tidigare provade modeller.  

 

Kort fråga från Stina Åström Jonsson (C):  

Hur går det med utredningen om Näsvikens skola? 

t.f förvaltningschef Marina Nord-Öberg svarar att en uppdragsbeskrivning är 
gjord och uppdraget är överlämnat till tekniska förvaltningen. Anne-Li 
Marander bedömde att hon skulle vara klar under v 12.  
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§ 1 Dnr 2020-000198 - 714 


Resultat förskola 
Verksamhetschefen för förskolan Annika Gabrielsson presenterar förskolans 
resultat för 2020 och verksamhetsarbete med värdegrund och 
framgångsfaktorer. Förskolans motto är Hålla i, hålla ut, hålla fast, hålla om, 
hålla kvar och hålla mot. De största utmaningarna är stora barngrupper och 
antal barn per personal och arbetet behöver fortgå med utegårdar, rekrytering 
av förskolelärare och likvärdig utbildning. Året har präglats av pandemin med 
förstärkta hygienrutiner och ett aktiv arbete att få familjer att våga låta sina barn 
komma till förskolan.  


Annika ger även en återrapport gällande förskolans lokaler och berättar att den 
tidigare beslutade familjecentralen med öppna förskolan kommer att starta den 
1 september.  


 


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 2 Dnr 2021-000028 - 612 


Resultat gymnasieskolan  
Verksamhetschefen för gymnasieskolan Urban Wickman och 
kvalitetssamordnare Mona Lindvall Eriksson presenterar resultatet för 
gymnasieskolan och gymnasiesärskolan för 2020. En snabb omställning till 
fjärrundervisning i mars 2020 satte verksamheten och takten för digitalisering 
på prov, och det gick över förväntan. Idag är en tredjedel av eleverna på plats i 
skolan i taget. På grund av pandemin har inga fysiska internationella utbyten 
kunnat ske under året. Gällande eleverna på gymnasiesärskola har utbildningen 
skett på plats under året och även elever som ska ha gått ut erbjuds aktiviteter 
eftersom det är svårt att hitta annan sysselsättning på grund av pandemin.  


Efter en dom bedömde Skolverket att de inte fick offentliggöra siffror och årets 
analyser bygger på siffror från Rådet för främjande av kommunala analyser. 
Fortsatt höga resultat när det gäller att eleverna tar examen inom fyra år. 
Utmaningarna ligger i att flickors resultat sjunker och fortsatt lägre betygsnivåer 
i jämförelse med andra. Arbetet fortgår med att främja en pluggkultur.  


Skolan bedriver ett aktivt hållbarhetsarbete på alla nivåer.  


 


Urban presenterar också hur sökningar ser ut inför läsåret 2021/2022.  


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 3 Dnr 2021-000029 - 624 


Information om den centrala elevhälsan  
Verksamhetschefen för den centrala elevhälsan Jonas Stens presenterar den 
centrala elevhälsans verksamhet i relationen till den lokala elevhälsan som finns 
ute på varje enhet.   


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 4 Dnr 2020-000196 - 611 


Resultat grundskolan, grundsärskolan och fritidshem  
Verksamhetschefen för grundskolan Ulf Carlsson och kvalitetssamordnare 
Mona Lindvall Eriksson presenterar resultatet för grund- och grundsärskolan 
för 2020. I lågstadiet har inga ämnesprov genomfört på grund av pandemin. 
Enligt kommunens egna tidiga kartläggningar så har resultat i matematik 
förbättrats och eleverna ligger på en stabil nivå i svenska. I årskurs 6 har 
andelen elever med betyg i alla ämnen minskat.  


Skillnaden mellan pojkars och flickors resultat i årskurs 9 har ökat jämfört med 
2019 genom att flickorna förbättrat sitt resultat. Flickorna ligger över rikets 
resultat när det gäller fullständigt betyg och behörighet till gymnasiet. Både 
flickor och pojkar ligger betydligt under rikets resultat för genomsnittligt 
meritvärde. Ulf och Mona presenterar vidare resultaten för fritidshem och 
grundsärskolan.   


 


 


Ordförande tackar för informationen.  
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§ 5 Dnr 2020-000130 - 631 


Uppdrag gällande ersättningslokaler för Håsta skola 


Lärandenämnden beslutar 
att uppdra åt förvaltningen att i samverkan med Tekniska förvaltningen arbeta 
vidare med de olika alternativ till lösningar för Håsta skola som presenteras i 
utredningen.  


att förvaltningen vid arbetsutskottet i juni 2021 presenterar ett förslag på vilket 
alternativ man förordar lärandenämnden att gå vidare med.  


att alternativet att nyttja den detaljplanerade tomten vid Västra skolan för 
Håstaskolans elever kompletteras i den översiktliga sammanställningen av 
kostnader för alternativa lösningar.  


     


Sammanfattning 
Lokalsamordnare Anne-Li Marander presenterar utredningen gällande skolor på 
västra stadsdelen.  


Skolan har en del brister i lokaler och utemiljö och är trångbodd. 
Trångboddheten har lösts med en modul med ett tillfälligt bygglov. En mer 
varaktig lösning är att eftersträva. 


Den 10 september 2020 beslutade lärandenämnden att ge lärandeförvaltningen i 
uppdrag att tillsätta en utredning för att synliggöra möjliga alternativ till 
nuvarande byggnad.  


Utredningen är genomförd och den har skickats till lärandenämndens 
ledamöter. Den kommer att presenteras av utredaren vid lärandenämndens 
sammanträde den 25 februari 2021.  


Beslutsgång 
Siv Cavallin (V) yrkar på att beslutet ska kompletteras med att alternativet att 
nyttja den detaljplanerade tomten vid Västra skolan för Håstaskolans elever 
kompletteras i den översiktliga sammanställningen av kostnader för alternativa 
lösningar.  


Stina Åström Jonsson (C) yrkar bifall till Sivs förslag.  


Jim Svensk Larm (S) yrkar bifall till Sivs förslag.  


 


Jim Svensk Larm (S) yrkar på att ändra från att uppdraget ska återrapporteras 
till arbetsutskottet i juni istället för i maj.  
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Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag från arbetsutskottet 2021-02-10 


Tjänstutlåtande - fortsatt uppdrag Håsta skola 


Utredning Håsta skola 2020 
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§ 6 Dnr 2019-000029 - 000 


Förvaltningen informerar 
t.f förvaltningschef Marina Nord-Öberg svarar på frågor som ställts i samband 
med kommunstyrelsens senaste sammanträde gällande pandemin och hur 
förvaltningen förebygger smittspridning i högstadiet och på Bromangymnasiet. 
Svaren ska återrapporteras till kommunstyrelsen.  


 


Gällande högstadium och gymnasieskolorna undrar vi hur smittspridningen 
förebyggs?  


Mycket tid och energi går till detta arbete vilket tar resurser från 
huvuduppdraget lärande.  


Vi följer Folkhälsomyndighetens, smittskyddet inom region Gävleborg och vår 
egen krislednings riktlinjer. Nedan följer ett axplock av åtgärder som vidtagits:  


Vi arbetar med att hålla avstånd och vidtar åtgärder utifrån beslutade 
riskbedömningar där det uppstår svårigheter 


Vi uppmanar till god handhygien och tillhandahåller handsprit som ska vara 
lättillgängligt för alla 


Tät kontakt med krisledningen i svåra överväganden eller frågeställningar samt i 
frågor som kräver övergripande beslut 


Information till vårdnadshavare och elever om utvecklingen, smittläget, beslut 
och verksamhetsfrågor 


Vi arbetar med elevernas förståelse av det allvarliga läget och varför vi vuxna 
agerar som vi gör 


Speciella schemaläggningar upprättas för att undvika trängsel vid t.ex. 
matsituationen, raster 


Lärare är alltid beredda på snabb omställning till fjärrundervisning, upprättar 
dubbla planeringar kontinuerligt 


På gymnasiet är färre elever på plats på skolan och fjärrundervisning har 
bedrivits under en store del av året.  


Hur ställer sig fackförbunden som är knutna till skolorna gällande ev. risk för 
smittspridning? 


Facken samarbetar med arbetsgivaren i frågan och vi hjälper varandra vilket 
visat sig välfungerande. Återkommande riskbedömningar med åtgärder och 
veckovisa uppföljningar tillsammans med skyddsombuden.  
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Marina informerar vidare om fjärrundervisning för årskurs 7-9 på grund av 
pandemin. Simundervisningen har kommit igång igen efter tidigare uppehåll. 
Otroligt bra samarbete med kostenheten och elever har erbjudits att hämta 
matlådor på alla F-6 skolor.  


Rekryteringen av en ny förvaltningschef har påbörjats då politiken inte valt att 
förlänga nuvarande förvaltningschef Ingela Rauhala. Marina kommer att 
fortsätta som tillförordnad förvaltningschef till den 30 april. Kommunchef 
Bengt Friberg kommer att gå in i förvaltningschefens ställe fram till dess att en 
ny förvaltningschef är på plats. Verksamhetscheferna kommer att få ett utökat 
uppdrag under tiden. Ingela Rauhala kommer att ha en tjänst på 
kommunledningsförvaltningen när hon är åter från sin sjukskrivning.  


I mitten av mars är det bokslutsberedning och i april är det budgetberedning 
inför 2022. Nämnden kommer att fatta beslut om investeringsprioriteringar vid 
nämndssammanträdet i april.      


Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen  
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§ 7 Dnr 2020-000005 - 000 


Meddelande till nämnden 
     


Beslut från Folkhälsomyndigheten, dnr 01499-2020, 2020-12-03 


Rekommendation om delvis stängning och övergång till fjärr- eller 
distansundervisning i gymnasieskolan  


 


Protokollsutdrag från byggnadsnämnden § 92, 2020-12-07 


Detaljplan för fastigheten HELENEDAL 2:4 (förskola) i Hudiksvalls kommun  


 


Protokollsutdrag från byggnadsnämnden § 102, 2020-12-07 


Detaljplan för fastigheterna EDE 7:5 och EDE 7:58 


 


Protokollsutdrag från krisledningsnämnden § 17, 2020-12-11 


Övertagande av nämndernas verksamhetsområde  


 


Protokollsutdrag från krisledningsnämnden § 18, 2020-12-11 


Ändrade delegationer i krisledningsnämnden  


 


Brev från Svenska Covidföreningen, december 2020 


 


Begäran om yttrande från Skolinspektionen med anledning av anmälan av Ede 
skola i Hudiksvalls kommun, dnr SI 2020:8702, 2020-12-21 


 


Protokollsutdrag från kommunfullmäktige § 160, 2020-12-21  


Begäran om entledigande från uppdrag som ersättare i lärandenämnden; Peter 
Andersson (M) 


 


Protokollsutdrag från kommunfullmäktige § 166, 2020-12-21  


Begäran om entledigande från uppdrag som ersättare i lärandenämnden; 
Andreas Holmberg (L) 
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Protokollsutdrag från krisledningsnämndens arbetsutskott § 16, 2021-01-21 


Biblioteksplan 2021-2024 


 


Protokollsutdrag från krisledningsnämndens arbetsutskott § 19, 2021-01-21 


Rekrytering av förvaltningschef  


 


Protokollsutdrag från krisledningsnämndens arbetsutskott § 23, 2021-01-21 


Biträdande förvaltningschef i lärandeförvaltningen  


 


Beslut från Skolverket, dnr 2021:283, 2021-01-28 


Tillfällig förstärkning av statligt stöd till skolväsendet 2021 ”Skolmiljarden”  


 


Protokollsutdrag från kommunstyrelsen § 18, 2021-02-09 


Frågor gällande smittspridning på säbo, hemtjänst och skola  


 


Ordförandebeslut 2021-01-29, krisledningsnämnden  


Avslut av stabsläget för krisledningsnämnden och återgång till normalläge  


 


Protokoll från arbetsutskottet 2021-02-10 


 


Samrådsunderrättelse gällande detaljplan för Ede 7:5 och Ede 7:58 i Hudiksvalls 
kommun, dnr PLAN.2019.19 


 


Granskningsunderrättelse detaljplan för del av Helenedal 2:4 i Hudiksvalls 
kommun, dnr PLAN.2018.2 


 


Meddelanden läggs till handlingarna.  
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§ 8 Dnr 2020-000003 - 002 


Återrapport delegationsbeslut 


Lärandenämnden beslutar 
att lärandenämnden godkänner redovisningen av fattade delegationsbeslut 1-67.  


 
     


Sammanfattning 
Lärandenämnden har beslutat att delegera rätten att besluta i ärenden till 
förvaltningschefen samt ordförande, enligt fastställd delegeringsordning. 
Förvaltningschefen har vidaredelegerat beslutanderätten i vissa ärenden till 
verksamhetschefer och enhetschefer. Dessa beslut rapporteras enligt särskild 
delegeringsblankett till lärandenämnden. Redovisningen innebär inte att 
nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan nämnden återkalla 
beslutanderätt.  


     


Beslutsunderlag 
Tjänstutlåtande återrapporterade delegationsbeslut 
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§ 9 Dnr 3139 


Återrapport verksamhetsbesök 
Jim Svensk Larm (S) rapporterar om ett möte inför den stundande 
certifieringen av Bromangymnasiets fordon- och transportprogram som 
Motorbranschcollege. Arbetet i övriga länet har stannat av så det är glädjande 
att Hudiksvall snart är i hamn.  
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§ 10 Dnr 2019-000023 - 000 


Korta frågor  
Kort fråga från Jim Svensk Larm (S):  


Under förra året meddelades att förskolans personal skulle få nya 
utomhuskläder. Efter diskussioner med personal på en förskola och med facket 
har jag fått information om att inköpen inte gått klockrent. Byte av leverantör 
uppges ha gjort att personal fick annan modell av kläder än de provat ut storlek 
på, vilket medfört att kläderna exempelvis varit för stora. Istället för att få 
lämna tillbaka kläderna och få byta till ny storlek så ska personalen ha fått ut ett 
skärp att använda till byxorna. 


Stämmer detta och hur planerar förvaltningen för att ordna så att det inte sker 
igen och att de som nu drabbats av det får kläder som passar? 


 


Verksamhetschefen för förskolan Annika Gabrielsson svarar att fel modell har 
skickats ut av leverantören och byxorna ska skickas tillbaka till leverantörer. Ny 
beställning kan ske till hösten av tidigare provade modeller.  


 


Kort fråga från Stina Åström Jonsson (C):  


Hur går det med utredningen om Näsvikens skola? 


t.f förvaltningschef Marina Nord-Öberg svarar att en uppdragsbeskrivning är 
gjord och uppdraget är överlämnat till tekniska förvaltningen. Anne-Li 
Marander bedömde att hon skulle vara klar under v 12.  


 


 





